
Městská část Praha 6  

Úřad městské části  

 

 
 

Zápis 6 

Zápis z jednání Komise-pracovní skupina BESIP 
 

Termín konání:    06. 02. 2025 od 13.00 hod. 

Přítomni:   Ing. Jaromír Prouza, Ing. Bc. Miroslav Sachl, mjr. Ing. David Rovenský
  Bc. Zdeněk Kovanda DiS., Vratislav Filler, Vladimír Šuvarina,   

Omluveni:    - 

Hosté:    Ondřej Matěj Hrubeš 
    
 

PROGRAM: 

1. Zahájení  
2. Studie Duhovka 
3. Různé 

 
Předseda komise Ing. Jaromír Prouza v 13.03 hod. zahájil jednání a nechal hlasovat o navrženém 
programu jednání, který byl jednomyslně schválen. 
 

 
2. STUDIE DUHOVKA 

Komisi byla představena dopravní studie Gymnázia Duhovka zpracovatele PUDIS a.s. se všemi návrhy 
a doporučeními, které z ní vyplývají. 
Zpracovávaná studie a samotný projekt záměru obsahuje podmiňující investice, jejichž rozsah byl 
předběžně konzultován se silničním správním úřadem a Policií ČR, jakožto dotčenými orgány státní správy. 
Lze konstatovat, že předkládaný materiál je dostatečný a v zásadě nadstandardní, neboť rozsah širšího okolí 
nebývá zpravidla v hodnocení obdobných projektů předkládán. Zde daný materiál odpovídá de facto 
bezpečnostní inspekci okolí záměru, identifikuje řadu problematických míst a lze s ním pracovat ve vztahu 
ke zvýšení bezpečnosti stávajícího provozu. 

Co se týče ulice Jílkova, její rekonstrukce je dlouhodobě připravována prostřednictvím TSK HMP a 
pravděpodobně bude zahájena již v letošním roce. 

Pan Filler představil návrhy na možná doprovodná řešení školních ulic Nad Kajetánkou / Pod Marjánkou. 
Toto téma bude podrobněji analyzováno a rozebráno na další komisi, bude též konzultováno s ředitelkou ZŠ 
Pod Marjánkou.  

V 13:15 opustil komisi Vladimír Šuvarina se souhlasným stanoviskem k představované studii.  
 

Usnesení: 

Komise-PS BESIP bere na vědomí materiál s názvem „Gymnázium Duhovka. Dopravní studie bezpečnosti 
dětí navštěvujících všechny školy v blízkosti záměru výstavby“ zpracovatele PUDIS a.s. K této studii 
konstatuje, že jí shledává z hlediska dopravního jako dostatečný podklad pro projednání záměru. 

hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželo se 0  
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Ve spolupráci s ředitelkou ZŠ Pod Marjánkou bude zhodnocena vhodnost zřízení školní ulice v ulici 
Pod Marjánkou. 

hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželo se 0  
 

Komise-PS BESIP podporuje instalaci zábran (sloupků) zabraňující parkování na chodnících v okolí škol. 

hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželo se 0  

Komise-PS BESIP doporučuje prověřit varianty vyplývající ze studie Duhovka i navržená řešení školní ulice 
předložené V. Fillerem. Toto téma bude postoupeno k dalšímu projednání na některém z dalších jednání.  

 

3. RŮZNÉ 

Revitalizace parku kolem kampusu Dejvická – dotaz na možné probíhající přípravy a případné podchycení 
řešení cyklotras. 
 
Jednání komise bylo v 13.45 hod. ukončeno. 

 

 

 
Ověřil: Ing. Jaromír Prouza  
Zapsala: Jitka Bačkovská 


